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Radna Barbara Gieroń 

− Czy będzie wybudowane boisko przy szkole SP 46? 
 
Radny Piotr Strach 

− Kiedy zostaną usunięte plamy na nawierzchni w Alei NMP. Czy będzie ogłoszony przetarg na 
realizacje tego zadania? 

− Kiedy poprawią się warunki pracy i obsługi w CCŚ? 
 
Radny Jerzy Nowakowski 

− Kiedy zostanie wykonane ul. Łukowej? 

− Kiedy zostanie przeprowadzony remont chodnika przy ul. Św. Barbary na wysokości SP 18? 

− Jak sprawdza się gospodarowanie system gospodarowania odpadami pod kierownictwem Urzędu 
Miasta? 

 
Radny Łukasz Banaś 

− Kiedy zostaną oczyszczone i uzupełnione lampy przy ul. Ogrodowej i Krakowskiej? 

− Czy remont ul. Powstańców Warszawy idzie zgodnie z planem, na kiedy planowane jest 
zakończenie inwestycji? 

 
Radna Monika Pochorecka 

− Czy jest możliwość położenia nawierzchni na placu zabaw przy Zespole Szkolno-przedszkolnym nr 
2? 

 
Radna Jolanta Urbańska 

− Czy i kiedy przejście podziemne przy Al. Wyzwolenia będzie dostosowane dla osób 
niepełnoprawnych? 

− Kiedy zostanie rozwiązany problem ustawienia koszy na śmieci na placu Biegańskiego? 
 
Radny Jacek Krawczyk 

− Czy urządzenie MOCARZ jest na stanie szkoły SP 13, i czy jest wykorzystywane zgodnie z 
przeznaczeniem? 

− Czy istnieje możliwość rozmieszczenia koszy przydrożnych przy głównych ulicach miasta, oraz czy 
możliwe jest sporządzenie kosztorysu takiego przedsięwzięcia (weryfikacja obecnego stanu)? 

 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− Kiedy zostaną zamontowane lampy przy Placu Orląt Lwowskich, które oświetlałyby przystanek 
tramwajowy? 

− Czy i kiedy zostanie rozwiązana sprawa miejsc parkingowych przy ul. Tetmajera 8mieszkańcy AL. 
Pokoju 15/17 proszą o wycofanie się z zastosowanego rozwiązania komunikacyjnego? 

− Kiedy zostanie rozwiązana sprawa przebudowy skrzyżowania ul. Bór i Al. Niepodległości? 

− Na jakim jest etapie przetarg na przebudowę DK-1 (ekrany akustyczne)? 

− Czy jest rozstrzygnięcie w sprawie punktu sprzedaży alkoholu przy Al. Pokoju 8, radny prosi o kopię 
decyzji i uzasadnienia w tej sprawie? 

 
Radny Jerzy Mizgalski 

− Na jakim etapie jest projekt przebudowy skrzyżowania ulic Piastowskiej i Sabinowskiej? 

− Na jakim etapie jest projekt modernizacji ul. Hetmańskiej? 

− Czy jest możliwość rozstawienia koszy przy ulicach w dzielnicy Stradom (ul. Jagiellońska, 
Piastowska, Sabinowska)? 

 
Radna Justyna Kieresińska 

− Jak UM rozwiążę problem parkingu jaki powstał pomiędzy wspólnotami mieszkańców Śląska 30 a 
Nowowiejskiego 15. Zdaniem radnej obecne rozwiązanie jest niesprawiedliwe? 

− Czy istnieje możliwość rozstawienia koszy na śmieci na bocznych ulicach miasta? 



− Czy istnieje możliwość poprawienia widoku fasady przychodni przy Al. Wolności (Nasza 
Przychodnia)? 

 
Radny Andrzej Sowa 

− Czy istnieją plany, koncepcje zagospodarowania Domu Księcia, który niszczeje po wyprowadzeniu 
lokatorów? 

 
Radna Krystyna Stefańska 

− Czy Prezydent jest w stanie przenieść inwestora, który planuje postawić budynek przy ulicy 
Tenisowej i Rędzińskiej (219/6 obręb 43) do Specjalnej Strefy Ekonomicznej ? 

− Kiedy będą przeprowadzone remonty na ulicach: Goplany (ze względu na osobę niepełnosprawną)? 
Rybnej, Rzemieślnicza, Podwale, Bartnicza, Jurajska, Kucelińska, Kamienna, Szkolna, Wioślarska, 
Solna? 

− Do kogo należą kontenery na używane ubrania, kiedy będzie uprzątnięty nieporządek związany z 
kontenerami przy ul. Srebrnej i Mirowskiej? 

 
Radny Piotr Wrona 

− Czy p. Prezydent rozważy możliwość umiejscowienia posterunku SM w Urzędzie Miasta? 

 


